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Boligudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

6. maj 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 297

Vil ministeren være indstillet på at lave en fællesstandard for 

andelsboligregnskaber, så det bliver lettere at gennemskue en 

andelsboligforenings økonomi? Af regnskaberne kunne f.eks. fremgå evt. 

trappelån, obligatorisk stresstest af renterisiko, valuarrisiko samt risiko i 

forhold til den offentlige vurdering.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. maj 2010.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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